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Bestuur Stichting Wijknetwerk Batau Zuid 

 
Verslag bestuursvergadering d.d. 1 5  a u g u st u s  2 0 2 4 :  

 
Aanwezig:  

Erik, Ans, Audrey, Ingrid, Jos. 
 
1. Erik opent de vergadering.  

 
2. Afwezig: Karel en Marjon. 

 
3. Mededelingen: geen. 

 
4. Notulen 13 juni 2024: 

Het verslag wordt vastgesteld.  
 

5. Financieel verslag: 
Ingrid geeft korte toelichting; er is maar weinig veranderd tov vorige verslag. De financiële 
situatie is stevig. Het bedrag van de woningbouwvereniging (circa 4000 euro) zal binnenkort 
worden overgemaakt via de gemeente.  
Bedrag van de ERA-makelaar is nog niet binnen; Ingrid zal bij WNW-noord checken of het 
misschien daarnaartoe is overgemaakt.  
  

6. Uitslag enquête bekendheid Wijknetwerk: 
Erik zal het Excel-overzicht  verwerken in een hanteerbaar Word-document. Dat wordt dan 
door Marjon geagendeerd voor de eerstvolgende bestuursvergadering.  
 

7. Stand van zaken Landauerdrift: 
Ans heeft geen signalen dat het niet goed zou gaan. Het lijkt erop dat het een en ander 
goed is geregeld. Dit onderwerp zal door Marjon geagendeerd worden voor het volgende 
wijknetwerk. Wellicht hen vragen om iets te schrijven voor de wijkkrant? 
 

8. Organiseren rommelmarkt 2025: 
Erik neemt dit over en werkt eea uit voor de volgende bestuursvergadering. Marjon zal dat 
dan agenderen.  
 

9. Beheer website 
Ingrid heeft met Karel gesproken. De indruk is dat Karel voldoende hersteld is om het 
beheer van de website te continueren. Karel zou zijn wachtwoord etc. doorgeven aan 
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Marjon die dat dan goed zal registreren zodat in voorkomend geval de website toegankelijk 
is/blijft voor het bestuur.  
Erik maakt een afspraak met Karel om gezamenlijk de opzet en structuur van de website 
door te nemen. 
 

10. Opzet wijkkrant 
Het bestuur is akkoord met het voorstel van Erik om de wijkkrant mogelijk wat aan te passen 
qua omvang en opzet. Erik neemt dit op met Linda en koppelt vervolgens terug naar het 
bestuur. Marjon agendeert dit voor de volgende bestuursvergadering.  
 

11. Dierenvoedselbank 
Op 4 oktober geven Riekie en Mira op het Muntplein een toelichting op het voorstel en zal er 
nagegaan worden of er behoefte is aan het voorstel en bereidheid om mee te doen. Het 
bestuur is in beginsel akkoord met het voorstel van Linda. Uiterlijk 2 september moet dan de 
tekst voor een aankondiging c.a. in de wijkkrant aangeleverd zijn. Erik stemt nog even af 
met Linda zodat eea helder is voor eenieder.  
 

12. Rondvraag 
- 11 oktober is er weer een Groenwandeling met startpunt bij de Brandweer. Aanmelding 
kan bij Ron Belonje. Ingrid en Jos zijn al aangemeld. Ingrid regelt dat aankondiging hiervan 
gebeurt in Facebook en via Karel op de website.  
 
- Marcel heeft bij Ingrid aangegeven dat hij als afscheid voorkeur heeft voor een kort 
samenzijn (met hapje/drankje) na afloop van de komende wijknetwerk-bijeenkomst op 4 
september in de Partner. Liesbeth heeft al gemeld erbij te zullen zijn. Ingrid neemt contact 
op met Jenny Schenk.  

 

 


